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Protokół Nr 2/2024 
z posiedzenia Komisji Edukacji Publicznej 

w dniu 27 maja 2024 r. 

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 

Posiedzenie Komisji Edukacji Publicznej otworzył Przewodniczący Komisji, Bartłomiej 
Szwed. Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji Edukacji Publicznej zgodnie 
z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu. Ponadto w posiedzeniu 
uczestniczyli: 

- Wojciech Pogan - Wicestarosta 

- Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

- Beata Kwatera – Dyrektor Wydziału Edukacji. 

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD 

Przewodniczący Komisji, Bartłomiej Szwed przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie raportu o stanie powiatu za 2023 rok 

5. Zapoznanie ze sprawozdaniem z wykonania Budżetu Powiatu Krakowskiego za 
2023 rok 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2024. 

7. Sprawy bieżące 

8. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za – przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia 
Komisji. 

4. ZAOPINIOWANIE RAPORTU O STANIE POWIATU ZA 2023 ROK 
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Beata Kwatera omówiła raport o stanie powiatu za 2023 r. w zakresie edukacji,  dane 
dotyczące szkół z terenu powiatu, zagadnienia dotyczące doskonalenia nauczycieli oraz 
poinformowała o ilości uczniów w szkołach.  

Bartłomiej Szwed pytał o wyniki egzaminów maturalnych. Podkreślił, że Technikum 
w Czernichowie ma bardzo niską zdawalność. 

Beata Kwatera odpowiedziała, że uczniowie w Technikum skupiają się na egzaminie 
technicznym, a nie na maturze.  

Adam Ślusarczyk wyraził opinię, iż należy uczulić nauczycieli, aby i uczniowie wiedzieli, że 
matura to ważna rzecz.  

Agnieszka Pyla zwróciła uwagę na wyższą zdawalność w klasach weterynaryjnych, w 
których uczniowie mają bardzo dobre wyniki w nauce, tak samo jak w klasach hodowca 
koni. 

Rozmawiano o kryteriach przyjmowania uczniów do internatów. 

Arkadiusz Wrzoszczyk zwrócił uwagę na fakt podnoszenia progu dostania się do szkoły. 
Uczniowie z niskimi ocenami i wynikami trafiają do technikum, gdzie nie radzą sobie 
z nauką. Omówoł zdawalność matur w szkołach na terenie powiatu.  

Beata Kwatera powiedziała, że do matury przystępują pełnoletni uczniowie i oni sami 
podejmują decyzję.  

Bartłomiej Szwed zaproponował, by Komisja udała się do szkół w Czernichowie i w 
Giebułtowie.  

Wojciech Pogan podkreślił istotność wskaźnika, jakim jest łatwość zatrudnienia 
absolwentów i łatwość utrzymania pracy. W obecnych czasach zmieniło się to, że matura 
otwiera drogę do świata.  

Zdaniem Agnieszki Pyli ważne są szkoły branżowe. 

Monika Motyczyńska dodała, że matura w tej chwili nie świadczy o niczym. 

Arkadiusz Wrzoszczyk przypomniał, że szkoły mają obowiązek ustawowy badania losów 
absolwentów. 

Krupa Krzysztof wyraził opinię, że uczniowie idą do szkoły w Czernichowie bo nie mają 
pomysłu na siebie, zaś większość z nich nie pracuje w zawodzie, którego się uczyła.  

Rozmawiano o sytuacji w szkołach na terenie powiatu. 

Wojciech Pogan pytał, czy badano potrzeby pracodawców i czy prowadzono konsultacje  
z Urzędem Pracy Powiatu Krakowskiego.  
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Beata Kwatera odpowiedziała, że co roku do końca lutego jest publikowane 
obwieszczenie ministra rynku pracy z prognozami na poziomie kraju. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała Raport o stanie powiatu 
za 2023 r. 

Wojciech Pogan przekazał informacje na temat bieżącej sytuacji Zespołu Szkół 
w Krzeszowicach. Zostanie tam utworzone Branżowe Centrum Umiejętności. Planuje się 
maksymalizację korzyści dla szkoły przy minimalizacji ryzyka wynikającego z projektu. 
Przekazał również informacje odnośnie Specjalnego Ośrodka Szkolno – 
Wychowawczego w Skawinie, w którym jest problem z dokumentacją niezbędną do 
ogłoszenia przetargu. Przetargg  ma zostać ogłoszony do 12 lipca. 

5. ZAPOZNANIE ZE SPRAWOZDANIEM Z WYKONANIA BUDŻETU POWIATU KRAKOWSKIEGO ZA 

2023 ROK  

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z wykonania Budżetu Powiatu Krakowskiego za 
2023 rok. W dziale 801 dokonano zwiększenia planu dochodów o łączną kwotę 164.300 zł 
pochodzącą z: 

- najmu hali sportowej w Liceum Ogólnokształcącym w Krzeszowicach – 15.000 zł, 

- sprzedaży składników majątkowych, w tym maszyn rolniczych w Zespole Szkół 
Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Czernichowie – 149.300 zł. 

Nie było uwag, ani pytań.  

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY 

BUDŻETOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024.  

Edyta Jaśnikiwska omówiła projekt uchwały.  

Nie było uwag ani wniosków. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

7. SPRAWY BIEŻĄCE 

Katarzyna Stadnik poruszyła temat programu „Aktywna tablica”. Pytała, w jaki sposób 
wojewoda przekazuje informacje do szkół i czy szkoły złożyły wnioski.  

Beata Katera odpowiedziała, że informacje nie są przekazywane do dyrektorów szkół, ale 
do organów prowadzących i dopiero te przekazują informacje szkołom. Dotychczas wiele 



 

 
 

  

4 Komisja Edukacji Publicznej 
Protokół nr 2/2024 

szkól uczestniczyło w tym programie. W tym roku 2 szkoły składały wnioski. 

Arkadiusz Wrzoszczyk pytał, czy przetarg na zakup wyposażenia Zespołu Szkół 
i Placówek Oświatowych w Skale został ogłoszony. 

Beata Kwatera odpowiedziała, że jest on na etapie przygotowania.  

Arkadiusz Wrzoszczyk zaproponował zaproszenie Kierownika Biura Inwestycji i 
Remontów na następne posiedzenie Komisji w celu omówienia sytuacji remontowej w 
szkołach na czas wakacji. 

Bartłomiej Szwed zwrócił się z prośbą do członków Komisji, aby zastanowili się nad 
modyfikacją Planu pracy Komisji.  

8. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku ze zrealizowaniem porządku obrad Przewodniczący Komisji Edukacji 
Publicznej,  Bartłomiej Szwed zamknął posiedzenie Komisji.  

 

 Przewodniczący Komisji 
 Edukacji Publicznej 

 Bartłomiej Szwed 

Protokołowała: Pogan Karolina 


